
         Obchůzka Líšně ve dnech 20. 5. – 22. 5. 2022 

 

Freiberg, Hort 

 

20. 5. – obchůzka byla zahájena ve 20 h na ulici Jírova. Vozidlem byla opakovaně projeta celá Líšeň. 

Poté byla projita Rokle, kde byl po 22 h poměrně živý provoz na grilovišti. V této souvislosti chci 

opakovaně upozornit na tu skutečnost, že je zde nedostatečně zajištěna potřeba toalet, kdy je v okolí 

griloviště na toaletu povýšen celý jeho okruh. A pokud již někdo neznalý váží cestu k nově 

vybudovaným WC v horní části, bude zklamán provozem tohoto zařízení do 21 h. Poté potřebu 

vykoná v blízkém okolí. No, co už … Vodní atrakce je po upevnění kostek stále ve skvělém stavu (a 

stačilo tak málo, na což bylo opakovaně upozorňováno). Poté byla vozidlem znovu opakovaně projeta 

Líšeň a služba byla ukončena ve 24 h. 

21. 5. – obchůzka byla zahájena v 19.30 na ulici Jírova. Pěšky byla projita ulice J. Faimonové, kde byly 

opět pořízeny snímky z okolí sběrného dvora. Četl jsem článek v Líšeňských novinách o tom, že 

neutěšená situace kolem sběrného dvora byla projednána a ze strany SAKA byla přislíbena náprava. 

Jak vidno, sliby se slibují a …. Všichni víme, jak to pokračuje. Nic se nezměnilo!!!  Asi jménem obyvatel 

J.F. kontaktuji předsedu představenstva  Mgr. Ledra a požádám ho o vyřešení problému. Opravdu 

nás, obyvatele J.F., to bolí. Dále bylo pokračováno na Trnkovu a odsud zpět na Jirovu. Odsud bylo 

pokračováno vozidlem. Na ulici Houbařská je staveniště, které nemá zatím pokračování. Poměrně 

zajímavá akce. Poté byla opakovaně projeta celá Líšeň. Ke konci služby byla věnována pozornost 

podchodu na Jedovnické. Došlo k posunu, nepořádek byl vyklizen, ale podchod stále vypadá docela 

neutěšeně a není využíván. Další podchod u pošty vypadá lépe a občas užíván je. Na parkovišti u 

podchodu na Jedovnické stále zabírá místo nákladní vozidlo autoškoly bez RZ. Jedná se o vrak a je 

možno ho nechat odstranit (majitele by nemělo být těžké najít). Služba byla ukončena ve 24 h. 

22. 5. – obchůzka byla zahájena v 18 h na ulici Horníkova. Vozidlem byla projeta Líšeň včetně lokality 

Kostelíčka, kde už začínají zrát třešně. Okolo kostelíčka je již delší dobu natažena páska, což většina 

návštěvníků respektuje, ale nikdo neví proč tam je. U obchodu Billa je sice tříděno, ale kapacita 

zjevně nestačí, což je ostatně problém v celé Líšni. Opakovaně bylo na tuto skutečnost 

upozorňováno, zatím bez výsledku. Některé obyvatele to od třídění odrazuje, čemuž se nelze divit. Co 

je lepší, třídit a nebo mít kolem žlutých a modrých kontejnerů nepořádek? Služba byla ukončena po 

20 h. 

Jako bonus posílám pár fotek z povodí Horníkova. Je to úsměvné a nebo smutné? Ale fakt je, že něco 

nefunguje, jak by mělo. 

 

 

Zapsal: Freiberg 


